

JABATAN KESIHATAN NEGERI SARAWAK

KENYATAAN TAWARAN DAN  
NOTIS PEMBERITAHUAN RALAT

TARIKH IKLAN : 23 MAC 2018 (JUMAAT)

- i. Tawaran adalah dipelawa kepada Kontraktor-Kontraktor yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia / Perbendaharaan Malaysia Sarawak untuk pembekalan atau perkhidmatan bagi butir-butir seperti dibawah:-

BIL	BUTIR-BUTIR TAWARAN & NO TENDER	KOD BIDANG	TARIKH/ MASA/TEMPAT TAKLIMAT/LAWATAN TAPAK (Kehadiran Taklimat/Lawatan Tapak adalah WAJIB)	Tempat Jualan Dokumen Tender dan urusniaga hanya waktu rasmi pejabat sahaja
1	Tender Membekal Dan Menghantar Reagen Ujian Immunoassay Virologi Untuk Perkhidmatan Patologi Di Hospital Umum Sarawak, Hospital Sibu, Hospital Miri Dan Hospital Bintulu Bagi Tempoh Tiga (3) Tahun. No. Tender: JKNSWK/B/T18/HUS/(14)	060101 (Kimia Makmal)	Syarikat yang menyertai tender ini adalah tertakluk di bawah AKTA 737 "Medical Devices Act".	Unit Perolehan, Jabatan Kesihatan Negeri Sarawak, Jalan Diplomatik Off Jalan Bako, Petra Jaya, 93050 Kuching, Sarawak.
2	<b>NOTIS PEMBERITAHUAN RALAT</b>			
	<p>Penerbitan iklan kenyataan tawaran bertarikh 12 Mac 2017 (Isnin) adalah dirujuk.</p> <p>Dimaklumkan perubahan untuk Tajuk Tender bil.3 iaitu pindaan kepada Tajuk Butir-Butir Tawaran tender dan No. Tender adalah seperti yang tersebut dibawah:</p> <p><b>BUTIR-BUTIR TAWARAN:</b> Tender Untuk Mencetak dan Menghantar Bahan-Bahan Bercetak (Borang H) ke semua Hospital dan Pejabat Kesihatan Bahagian Di Negeri Sarawak Bagi Tempoh Dua (2) Tahun.</p> <p><b>NO. TENDER:</b> JKNSWK/P/T18/HQ/(11)</p> <p>Nota: Pindaan ini tidak melibatkan apa-apa perubahan lain kepada maklumat-maklumat seperti didalam iklan asal yang bertarikh 12 Mac 2018 (Isnin).</p>			

- ii. Borang Dokumen Tender yang telah diisi dengan lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat bermeteri yang diatasnya bertanda 'SULIT' dan tuliskan dengan terang TARIKH TUTUP, NOMBOR dan TAJUK TENDER.

Dokumen Tender hendaklah dialamatkan kepada:

Pengerusi,  
Lembaga Perolehan Persekutuan Sarawak,  
Perbendaharaan Malaysia Sarawak,  
Tingkat 16, Bangunan Sultan Iskandar,  
Jalan Simpang Tiga, 93592, Kuching,  
SARAWAK.

Rujukan Tender	Tarikh Tutup	Masa sebelum
No. 1	16 April 2018 (Isnin)	12.00 Tengah hari
No. 2	23 April 2018 (Isnin)	12.00 Tengah hari

- iii. Harga bagi senaskah dokumen tender ialah RM50.00 hendaklah dibayar dalam bentuk Wang Pos atau Kiriman Wang Pos. Dokumen tender dibayar atas nama PENGARAH KESIHATAN NEGERI SARAWAK.
- iv. WANG TUNAI/CEK TIDAK DITERIMA. PEMBEKAL-PEMBEKAL ATAU SYARIKAT-SYARIKAT YANG NGIN MEMBELI DOKUMEN TENDER DIMINTA MENGEMUKAKAN SALINAN SIJIL ASAL YANG DIKELUARKAN OLEH KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA / PERBENDAHARAAN MALAYSIA SARAWAK BERSERTA SALINAN FOTOSTAT (TIDAK DIKEMBALIKAN) UNTUK PENGESAHAN PENDAFTARAN.
- v. Jabatan Kesihatan Negeri Sarawak tidak terikat untuk menerima harga tawaran yang terendah
- vi. Semua tawaran harga (pembelian terus, lantikan terus, sebutharga dan tender) oleh syarikat hendaklah dikemukakan tanpa kenaikan GST.
- vii. Pembekal/Syarikat yang menyertai Tender ini hendaklah berdaftar dengan Kementerian Kewangan melalui sistem ePerolehan.
- viii. Pembekal-pembekal atau Syarikat-Syarikat hendaklah mengambil perhatian bahawa setiap transaksi bagi kontrak yang melibatkan hanya sekali bayaran (*one-time payment*) melalui sistem ePerolehan akan dikenakan fi perkhidmatan pada kadar sebanyak 0.8% dengan had maksimum RM9,600 bagi transaksi yang bernilai RM1.2 juta atau lebih;

Atau

Setiap transaksi bagi kontrak yang melibatkan beberapa kali pembayaran (*multiple payment*) melalui sistem ePerolehan akan dikenakan fi perkhidmatan sebanyak 0.4% dengan had maksimum RM4,800 bagi pesanan bernilai RM1.2 juta atau lebih.

PENGARAH KESIHATAN NEGERI SARAWAK